

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<u>H) KERJA-KERJA BERKAITAN</u>		
A	Kerja-kerja mencabut / memotong tiang lampu jalan sedia ada/dilanggar termasuk kos buruh, peralatan dan pengangkutan.	No	240.00
	Kerja-kerja penyambungan kabel bawah tanah laluan terus untuk lampu jalan serta aksesori kelengkapan dan campuran memateri menggunakan alat penyambungan berikut yang diluluskan dan mengikut arahan Pegawai Penguasa;		
B	<i>3M Joint Kit'</i>	No	115.00
C	<i>Raychem Joint"</i>	No	165.00
D	Kerja-kerja mengalih tiang sedia ada ke kedudukan baru seperti yang diarahkan Pegawai Penguasa.(Merentang kabel dikira berasingan)	No	350.00
E	Kerja-kerja meronda kawasan untuk memeriksa, mencari dan membaiki kerosakan aksesori sistem pemasangan lampu jalan, lampu taman dan lampu hiasan termasuk kos buruh, peralatan dan pengangkutan mengikut arahan Pegawai Penguasa (Anggaran kerja adalah 8 jam/hari).	Hari	150.00
F	Kerja-kerja mencari kerosakan kabel bawah tanah termasuk membuat pengujian seperti yang diarahkan dan mengemukakan laporan ujian serta skematik diagram kepada Pegawai Penguasa.	Span	160.00
G	Kerja-kerja mengecat tiang lampu jalan/taman sedia ada dengan cat ' <i>Metal Primer Coating</i> ' berdasarkan rekabentuk dan spesifikasi MPSJ mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	450.00
H	Kerja-kerja mengecat tiang lampu jalan/taman sedia ada setinggi 2 meter dengan cat anti pelekat (<i>non-stick coating</i>) berdasarkan rekabentuk dan spesifikasi MPSJ mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	800.00
J	Membekal dan memasang pelekat 'bahaya' jenis <i>3M reflector PVC</i> pada tiang / <i>DB / feeder pillar</i> lampu jalan/taman mengikut arahan serta ukuran dan rekabentuk yang diluluskan oleh Pegawai Penguasa.	No	50.00
K	Membekal dan memasang cuping kekunci untuk <i>feeder pillar/DB</i> mengikut arahan dan jenis yang diluluskan oleh Pegawai Penguasa.	No	95.00
L	Membekal dan memasang ' <i>Anti-theft padlock cover</i> ' untuk <i>feeder pillar/DB</i> mengikut arahan dan jenis yang diluluskan oleh Pegawai Penguasa.	No	250.00
M	Membekal buruh dan kelengkapan untuk kerja-kerja menegakkan tiang condong mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	200.00
N	Membekal dan memasang Perancah (<i>Scaffolding</i>) bagi kkerja-kerja penyelenggaraan lampu jalan/taman mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.	Set	350.00
P	Menyediakan <i>Luminance & Illuminance Test Report</i> daripada pihak Pembekal/QAV Lab/JKR/SIRIM (sebelum dan selepas) dan berserta laporan bergambar mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa	Borong	10,000.00

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<u>H) KERJA-KERJA BERKAITAN (Samb)</u>		
A	Kerja-kerja mencuci mangkuk (<i>bowl</i>) / <i>defuser</i> lantera lampu jalan yang kotor menggunakan bahan kimia mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	10.00
B	Membekal dan memasang IPC (<i>insulated peicing connector</i>) pada kabel sambungan di tiang TNB.	No	36.00
C	Membekal dan memasang <i>pad lock</i> jenis <i>stainless steel</i> dengan <i>master key</i> untuk feeder pillar mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	120.00
D	Kerja-kerja menanggal dan menarik keluar <i>feeder pillar/DB</i> sedia ada yang tidak digunakan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	180.00
E	Kerja-kerja membersihkan tapak asas <i>feeder pillar / DB / tiang</i> lampu sedia ada yang tidak digunakan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	80.00
F	Kerja-kerja membersihkan dan mengecat <i>feeder pillar / DB</i> sedia ada dengan cat anti pelekat (<i>non-stick coating</i>) berdasarkan rekabentuk dan spesifikasi MPSJ mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	2,500.00
G	Caj untuk bayaran <i>contribution fee</i> TNB bagi permohonan bekalan elektrik dan meter jangka fasa tunggal.	No	540.00
H	Caj untuk bayaran <i>contribution fee</i> TNB bagi permohonan bekalan elektrik dan meter jangka tiga fasa.	No	2,040.00
J	Kerja-kerja mencantas dahan/ranting pokok yang terlibat menghalang pencahayaan di sekeliling lantera lampu jalan/taman.	No	60.00
K	Membekal dan memasang papan tanda saiz (600 mm x 1000mm) dengan cat anti- pelekat (<i>non-stick coating</i>) dengan tiang saiz 50mm g.p. (Mild Steel) termasuk dengan aksesori kelengkapan dengan mengikut arahan Pegawai Penguasa.	No	1,000.00
	Kerja-kerja pembaikan pendawaian dalaman bagi <i>feeder pillar</i> lampu jalan kemasukan bekalan saiz:		
L	60A	No	425.00
M	100A	No	425.00
N	200A	No	425.00
P	Kerja-kerja pembaikan <i>troubleshooting</i> pengujian/pendawaian dalaman bagi <i>feeder pillar / DB / tiang</i> lampu sedia ada mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa. Laporan kerosakan disahkan oleh Orang Kompeten yang disahkan oleh pihak CIDB/ST dan kad hijau CIDB masih lagi aktif.	No	60.00
Q	Kerja-kerja mencabut / memotong kabel bawah tanah atau <i>overhead</i> lampu jalan sedia ada/dilanggar termasuk kos buruh, peralatan dan pengangkutan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa	No	240.00
R	Menyediakan laporan kerja-kerja pemeriksaan dan penyelenggaraan lampu jalan dan lampu taman termasuk gambarfoto, pelan lokasi dan litar skematik mengikut arahan Pegawai Penguasa.	Bulan	300.00